



SUPPORTING THE MAPPING OF NET-ZERO AND CLIMATE POLICIES AND THEIR IMPACT ON SMES IN SWEDEN

MARKET CONSULTATION [3035]

SUMMARY:

The Regulatory Policy Division within the Public Governance Directorate of the Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) is launching this Market Consultation to source one (1) or more Expert(s) in the field of net-zero and climate policy for manufacturing small medium enterprises (SMEs) in Sweden. The purpose of the Experts' work is to provide expert guidance regarding the mapping of current and near-term EU net-zero and climate policies with regards to their impact on manufacturing and SMEs.

Qualified individuals, organisations, and companies (with a dedicated point person) can submit a bid.

The awarded candidates will be considered as intellectual services providers and will not be considered as official OECD staff. This means that the Organisation won't grant any allowances (relocation, medical insurance, travel cost recoveries, per diem, etc.) to the selected providers.

The deadline for submission of offers is **Monday, September 9, 2024, 12:00pm** (Paris time).

To participate in this procurement exercise please contact becky.king@oecd.org to receive further documents and details.



SOUTENIR LA CARTOGRAPHIE DES POLITIQUES NET-ZÉRO ET CLIMATIQUES ET LEUR IMPACT SUR LES PME EN SUÈDE

CONSULTATION DE MARCHÉ [3035]

RESUME:

La Division de la politique réglementaire de la Direction de la gouvernance publique de l'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) lance cette consultation de marché afin de trouver un (1) ou plusieurs expert(s) dans le domaine de la politique nette zéro et de la politique climatique pour les petites et moyennes entreprises (PME) manufacturières en Suède. L'objectif du travail des experts est de fournir des conseils d'experts concernant la cartographie des politiques actuelles et à court terme de l'UE en matière d'émissions nettes zéro et de climat en ce qui concerne leur impact sur l'industrie manufacturière et les PME.

Les indépendants ; les organisations et les entreprises sont encouragés à participer.

Le(s) prestataire(s) retenu(s) aura(ont) la possibilité de signer un contrat-cadre avec l'OCDE. Le ou les prestataires retenus seront considérés comme des prestataires de services intellectuels et non comme du personnel officiel de l'OCDE. Cela signifie que l'Organisation n'accordera aucune indemnité (réinstallation, assurance médicale, recouvrement des frais de voyage, indemnités journalières, etc.).

La date limite de remise des offres est fixée au **Lundi 9 Septembre 2024 à 12h00** (heure de Paris).

Pour participer à cet exercice de passation de marché, veuillez contacter becky.king@oecd.org pour recevoir d'autres documents et détails.

